



Emne	Møde i HIF Håndbold
Dato	24. september 2019 kl. 20.00
Sted	Hos Stine
Deltagere	Stine Christensen, Jeanette Gjerulff Schmidt, Søren Katholm Eriksen, Mikkel Pilehave Jensen
Referent	Mikkel Pilehave Jensen
Dagsorden	Konstituering og gennemgang af materiale fra den tidligere bestyrelse

Beslutning/Handling/Kommentar

Bestyrelsen har holdt første møde efter valget og konstitueret sig med delt formandskab mellem Stine, Søren og Mikkel. Jeanette er valgt til kasserer.

Vi gennemgik følgende på mødet (navne i parentes er ansvarlige):

E-mail

Vi skal lave en fælles e-mailadresse til bestyrelsen, medmindre den findes i forvejen. Det undersøges hos Søren (Fælles).

Facebook

Vi skal have styr på Facebook-siden <https://www.facebook.com/HornsletIFHandbold/>, Stine og Mikkel gøres til administratorer (Stine og Mikkel).

Hjemmeside hos HIF

Login til hjemmesiden på <http://hornsletif.dk/haandbold1/> skal skaffes hos Søren (Fælles)

Håndboldens dag

Vi er sent ude, men kan måske nå det alligevel. Vi mangler dog ikke helt små spillere, så fokus skal måske være på årgang 2006 til 2008. Dagen afholdes 11. januar så vi skal undersøge om hallen er ledig (?)

Kampbolde til DS3

Hvor mange kampbolde skal DS3 have (de skal opbevares i deres rum i hallen). Holdet skal spørges ved lejlighed.

Hvordan foregår det for de små hold ift. bolde til kampe? Skal de selv have en kampbold med hjemmefra eller skal de selv vælge en af deres private?

Økonomi og regnskab

Jeanette vil gerne være kasserer og er blevet enstemmigt valgt ☺ Vi skal finde ud af om vi skal køre i et egentligt økonomisystem eller fortsætte med regneark og noter.

Opbevaring i hallen

Søren har snakket med Nissen og de har en plan om at bygge lidt om (Søren + Rasmus)

Drikkedunke og holdere

U15/U17 efterspørger drikkedunke og holdere, skal indkøbes (hvor?) (Fælles)



Fyrværkerisalg

Forberedelse til fyrværkerisalg - telt, forplejning, hjælpere, besked ud til alle hold. 3-4 hjælpere fra hvert hold. Vi skal gøre fyrværkerisalg mere synligt, være ude i bedre tid og få lavet bannere hos Børge Møller. Spørg Heini og kontakt Max ift. telt (Stine/Fælles)

Fondsmidler

Hvem kan stå for det? Et samarbejde mellem bestyrelse og forældre, så ingen står alene med det. Både små og store beløb kan bruges, evt. øremærkede til bestemte formål (hvis det er et krav fra fonden).

Salg af merchandise

Kan vi nå at få lavet lidt merchandise til jul (julegaver)? Drikkedunke, klubtøj, håndboldpose. Kontakt Johnny fra Total Reklame (Jeanette)

Årshjul

Forslag til på mandag så vi kan se om det kan bruges (program + noget af indholdet) (Mikkel)

Samtaler med trænere

Viv il gerne afholde individuelle møder med de enkelte trænere så de lærer os at kende og så de kan tilkendegive evt. ønsker (hvad skal vi have mere/mindre af), f.eks. efter uge 42. Der afholdes stadig samlede trænermøder (hver 1/2 år?) (Fælles)

Møde med Søren

Vi undersøger om der kan holdes et nyt møde på mandag – hvor Søren deltager – kl. 19 hos Jeanette, hvor vi måske kan få svar på nogle af vores spørgsmål (Mikkel)